

【请写上地区名和姓名，对自己丢的垃圾负责】 【请把垃圾袋口扎好后再扔出】

★请彻底进行垃圾分类，将垃圾放进本市指定的垃圾袋内。请在回收日的早上7点-8点之间将垃圾丢到各地区的回收处。

Summary table of recycling days for various categories: 可燃垃圾 (Monday, Thursday), 玻璃瓶 (2nd Mon), 罐、金属类 (3rd Mon), 塑料瓶 (1st Sat), 塑料制容器包装 (Sat), 衣类、布类、纸类 (3rd Wed), 玻璃、陶瓷类、灰、荧光灯管、电池类 (4th Wed).

为减少食物浪费，请大家要有“可惜”的意识，从身边的「小事」做起。

绿色垃圾，仅限于市内各回收中心的开放日才可受理。

Monthly calendar grid for 2024 (April to December) and 2025 (January to March), showing recycling days for different categories.

12月31日~1月3日不收垃圾

事业所的垃圾不能扔到垃圾回收处 (注) 不遵守以上规则的将被贴标签不给予回收。

Table detailing waste categories (可燃垃圾, 金属类, 玻璃陶瓷类, 灰, 荧光灯管, 电池类, 塑料制容器包装) and their disposal instructions.

Table detailing recycling categories (罐, 玻璃瓶, 塑料瓶, 衣布类, 报纸, 纸箱, 杂志, 纸盒, 纸制包装容器, 使用过的小型家电, 废弃食用油, 不要的单车, 绿色可再生资源利用) and their disposal instructions.

Table for 回收再利用中心 (Recycling Center) with details on collection times and locations.

Table for 收费处理 (Charging/Processing) with details on fees and procedures for large waste, hazardous waste, wood, and other items.

Table for 本市不能回收的垃圾 (Waste not accepted in the city) listing items like medical waste, oil, and hazardous materials.

Table for 咨询处 (Inquiry Center) providing contact information for the Anshu City Government Environmental Course.